
 

 

UCHWAŁA NR LV/357/2022 

RADY POWIATU W MYŚLIBORZU 

z dnia 26 października 2022 roku 

 

w sprawie wyrażenia zgody na zbycie bądź umorzenie udziałów w spółce Szpital Barlinek 

Sp. z o. o. 

 

Na podstawie art. 12 pkt 8 lit. g ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. z 2022 r. poz. 1526) Rada Powiatu w Myśliborzu uchwala,  

co następuje: 

 

§ 1. Wyraża się zgodę na nieodpłatne zbycie na rzecz Gminy Barlinek 2.703 (słownie: 

dwóch tysięcy siedmiuset trzech) udziałów Powiatu Myśliborskiego w spółce Szpital Barlinek 

Spółka z o.o. bądź nieodpłatne umorzenie tych udziałów. 

 

 

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Robert Dudek 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

UZASADNIENIE   
 

Uchwałą nr 06/12/2021 podjętą w dniu 9 grudnia 2021 r. Nadzwyczajne Zgromadzenie 

Wspólników spółki Szpital Barlinek sp. z o.o. pozytywnie zaopiniowało zamiar Powiatu 

Myśliborskiego działań o charakterze ekonomicznym, finansowym i prawnym poprzedzających 

transakcję zbycia 2.701 udziałów Powiatu w Spółce. W międzyczasie do dnia podjęcia niniejszej 

uchwały Powiat nabył w Spółce jeszcze dwa udziały o wartości 1.000 zł jeden. Łącznie, na dzień 

podjęcia niniejszej uchwały Powiat Myśliborski posiada 2.703 udziały. (Wpis do KRS z dnia 

06.09.2022r.) 

Zamiar zbycia udziałów spowodowany jest tym, iż udziały Powiatu w kapitale zakładowym 

spółki wynoszą w 18,16% co czyni Powiat udziałowcem mniejszościowym. Pozostałe udziały 

przysługują Gminie Barlinek, do której faktycznie należy proces decyzyjny w zakresie sposobu 

zarządzania Spółką.  

Zarząd Powiatu w Myśliborzu (w imieniu Powiatu Myśliborskiego) od dłuższego czasu 

podejmował różnorodne działania w zakresie poszukiwania rozwiązań mających na celu poprawę 

kondycji obu spółek szpitalnych znajdujących się na terenie Powiatu Myśliborskiego. Powiat 

rekomendował m.in. wdrożenie Modelu Nr 1 wskazanego w „Wizji i strategii dalszego 

funkcjonowania publicznej ochrony zdrowia w Powiecie” (opracowanej przez Firmę FORMEDIS),  

z zastrzeżeniem możliwości modyfikacji założeń modelu. Zaproponowane przez Powiat 

Myśliborski rozwiązania nie znalazły aprobaty ze strony Szpitala i Gminy Barlinek. Szpital 

Barlinek za zgodą większościowego udziałowca zatwierdził własny autorski Program 

restrukturyzacyjny, który postanowił realizować w celu poprawy sytuacji finansowej. Jednak 

realizacja Programu restrukturyzacyjnego przez Szpital nie przynosiła zamierzonych efektów. 

Szpital w dalszym ciągu generuje bardzo wysokie straty. Mimo wszystko Zarząd Powiatu  

w Myśliborzu dalej prowadził rozmowy z większościowym udziałowcem, proponując m.in. 

współpracę ze Szpitalem w Dębnie, celem polepszenia kondycji obu tych Spółek, jednak i te 

rozmowy były bezskuteczne.  

Odbyło się również spotkanie u Wojewody Zachodniopomorskiego, w którym udział wzięli 

przedstawiciele Powiatu Myśliborskiego, Gminy Barlinek, Gminy Dębno oraz Prezes Szpitala  

w Dębnie oraz Prezes Szpitala Barlinek, podczas którego omawiane były kwestie dotyczące 

przyszłości Szpitala, w tym m.in. kwestia dotycząca ewentualnego połączenia obu spółek 

szpitalnych. Po kolejnych spotkaniach inicjowanych przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu ustalono, 

że zasadnym byłoby powołanie Zespołu ds. problematyki koncentracji działalności Szpitali  

w Powiecie Myśliborskim, składającego się z przedstawicieli trzech zainteresowanych 

samorządów. Zadaniem Zespołu byłoby rozpoznanie problematyki koncentracji działalności 

Szpitali w Powiecie Myśliborskim poprzez połączenie dwóch spółek szpitalnych tj. Szpitala  

w Dębnie im. Świętej Matki Teresy z Kalkuty  Sp. z o. o. oraz  Szpitala Barlinek Sp. z o. o., w tym 

m.in.: ustalenie ewentualnych korzyści i wad wynikających z połączenia spółek szpitalnych, 

przedstawienie stanowiska w przedmiocie zasadności bądź braku zasadności połączenia spółek.  

Po wielokrotnych negocjacjach z Gminą Barlinek w sprawie wytypowania przedstawicieli Gminy 

do pracy w Zespole udało się podpisać Porozumienie w przedmiotowej sprawie i obecnie Zespół 

rozpocznie pracę. 

Powiat stoi na stanowisku, że tylko zbieżny kierunek działania Wspólników Spółki,  

jak i samej Spółki szpitalnej może przyczynić się do poprawy jej trudnej sytuacji. Samo 

dofinansowywanie działalności Spółki przez Wspólników nie spowoduje, że jej sytuacja ulegnie 

znaczącej poprawie, ponieważ potrzeby finansowe Spółki znacznie przekraczają możliwości 

udzielenia wsparcia przez jej właścicieli.  

Tym samym, biorąc pod uwagę powyższe uwarunkowania uzasadnionym  

jest skonsolidowanie całości udziałów w Spółce przez większościowego udziałowca.  

W ocenie Zarządu Powiatu konsolidacja ta może nastąpić bez szkody dla Powiatu poprzez 

nieodpłatne zbycie udziałów na rzecz Gminy Barlinek, lub poprzez ich nieodpłatne umorzenie  

i obniżenie kapitału zakładowego Spółki.  


